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BRMG.0012.18.2023.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 51-03/2023 
 

Z pięćdziesiątego pierwszego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady 

Miasta Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 

dniu 29 marca 2023 roku, a rozpoczęło o godz. 16:30 z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) poprzez 

aplikację MS TEAMS. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 51 posiedzenia Komisji przewodnicząca sprawdziła na początku 

posiedzenia obecność członków Komisji: 
 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Beata Jankowiak - obecna 
 

Następnie stwierdziła quorum i powitała zebranych. Poinformowała również, że porządek 

obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1582 – w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 

druk nr 1583 - w zakresie działania Komisji.  
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
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3. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
  

4. Podsumowanie konkursu grantowego organizowanego przez Biuro Prezydenta 

ds. Sportu. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

5. Budowa krytego lodowiska w Gdańsku – stan aktualny. 
Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych  
 

6. Plany budowy nowych basenów w Gdańsku. 
Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 
 

7. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodnicząca poinformowała, że do Komisji został skierowany do zaopiniowania druk 

nr 1588 i zaproponowała, aby wprowadzić jego opiniowanie do porządku obrad jako pkt 

2A.   

Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad Komisji pkt 2A – opiniowanie 

projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia intencji wniesienia 

nieruchomości gruntowych aportem do spółki Międzynarodowe Targi Gdańskie S.A. 

i objęcia akcji w jej podwyższonym kapitale zakładowym – druk nr 1588 oraz 

przyjęcie porządku obrad z zaproponowaną zmianą 
 

Głosowanie: 

Radna Kamila Błaszczyk – za 

Radny Piotr Dzik – nie brał udziału w głosowaniu 

Radna Alicja Krasula – za 

Radny Przemysław Malak – za 

Radny Lech Wałęsa – za 

Radna Beata Jankowiak – za 
 

Razem głosowało radnych: 5,  

w tym za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0  
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1582 – w 

zakresie działania Komisji. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LX Sesji Rady Miasta Gdańska z 30 

marca 2023 r. BRMG.0006.79.2023). 
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Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. 

Powiedziała: Pani Przewodnicząca, szanowni państwo, przedmiotowy druk to projekt 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok bieżący. Druk jest dosyć 

obszerny, ponieważ tradycyjnie w marcu dokonujemy licznych zmian wynikających z 

odtworzenia środków na zadania, przede wszystkim inwestycyjne, których nie udało się 

zrealizować w poprzednim roku. W uzasadnieniu do projektu uchwały w zakresie tych 

odtwarzanych środków z roku 2022 podzieliliśmy te środki na zadania na grupy, tak, żeby 

łatwiej było je odnaleźć i uzyskać konkretną informację. Czyli ten podział jest następujący: 

w zakresie odtworzeń mamy opisane środki na zadania inwestycyjne Rad Dzielnic. Tutaj 

odtwarzamy kwotę prawie 6 mln zł. Następnie mamy środki odtwarzane na zadania 

realizowane w ramach Budżetu Obywatelskiego. To jest przeszło 16 mln zł. Środki na 

pozostałe projekty to jest przeszło 130 mln zł. W każdej tej tabeli podana została nazwa 

zadania, podmiot koordynujący i kwota zwiększenia. Oprócz tych odtworzeń w Wydziale 

Projektów Inwestycyjnych dokonywane są zmiany w zadaniach, które były planowane w 

tegorocznym budżecie i następują zmiany w zakresie zwiększenia środków o 500 000 zł w 

roku bieżącym na zadaniu Modernizacja i Przebudowa Hali Sportowo-Widowiskowej Olivia 

w Gdańsku wraz z infrastrukturą techniczną. To jest etap III. Ponadto mamy zwiększenie 

środków o 120 000 zł w roku bieżącym na rozwój infrastruktury plażowej. To zwiększenie 

to jest różnica pomiędzy kwotą zaplanowaną, a kosztem uzyskanym w przetargu na zakup 

samochodu elektrycznego na potrzeby obsługi kąpielisk morskich w Gdańsku. Dużą grupę 

zmian również w przedmiotowym druku stanowią zwiększenia wydatków w jednostkach 

na podwyżki wynagrodzeń w wysokości 500 zł brutto na etat od stycznia bieżącego roku. 

W związku z tym plan Biura Prezydenta ds. Sportu ulega zwiększeniu o kwotę przeszło 

785 000 zł. To zwiększenie jest z przeznaczeniem na podwyżki wynagrodzeń dla 

pracowników Gdańskiego Ośrodka Sportu. Pozostałe zmiany zostały szczegółowo opisane 

w uzasadnieniu do projektu uchwały, więc bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie. 

Dziękuję.      
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1582 – w zakresie 

działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały, zawarty w druku nr 1582 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 

51-03/100-26/2023) 

 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr 1583 – w zakresie działania Komisji. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LX Sesji Rady Miasta Gdańska z 30 

marca 2023 r. BRMG.0006.80.2023). 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. 

Powiedziała: w przedmiotowym druku oczywiście w załączniku nr 1 dostosowujemy 

Wieloletnią Prognozę Finansową do planu budżetu miasta Gdańska na rok bieżący. Po 

zmianach, które wynikają z poprzedniego druku. Ponadto w zakresie załącznika nr 2 

mamy liczne zmiany w wykazie przedsięwzięć z uwagi na odtworzenia niewykonane w 

pełni wydatków majątkowych, które były zaplanowane w 2022 r. Ponadto zmiany limity 

wydatków majątkowych na przedsięwzięcia z uwagi na albo na dodatkowe potrzeby, albo 

na przesunięcia wydatków majątkowych m. in. w wyniku aktualizacji harmonogramu 

rzeczowo-finansowych dla przedsięwzięć. Ponadto mamy zmiany limitów wydatków 

bieżących w 2023 r. na przedsięwzięcia finansowane z udziałem środków Unii Europejskiej 

i pozostałe zmiany. W takim podziale te zmiany zostały opisane na poszczególne 

przedsięwzięcia z podaniem limitów w konkretnym roku oraz łącznego limitu wydatków 

na przedsięwzięcia. Jeśli chodzi o nowe przedsięwzięcia to zostały dodane cztery, ale one 

nie są związane z zakresem działania Komisji, wiec nie będę ich omawiać. W zakresie 

załącznika nr 1 w zakresie tych zmian podstawowych wielkości dochodowych tak ogółem 

chciałam powiedzieć, że dochody zwiększamy o przeszło 33 mln zł, wydatki o prawie 214 

mln zł, przychody o 50 mln zł z tytułu emisji obligacji, a rozchody o 5 mln zł z tytułu 

pożyczki udzielonej dla Fundacji Hospicyjnej. Zmiany w poszczególnych przedsięwzięciach 

zostały opisane szczegółowo w uzasadnieniu. Bardzo dziękuję i proszę o pozytywne 

zaopiniowanie.      

 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1583. 
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USTALENIA KOMISJI – OPINIA   
                 

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1583. (Opinia nr 51-03/101-27/2023) 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

PUNKT  - 2A 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia intencji 

wniesienia nieruchomości gruntowych aportem do spółki Międzynarodowe Targi 

Gdańskie S.A. i objęcia akcji w jej podwyższonym kapitale zakładowym – druk nr 

1588. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LX Sesji Rady Miasta Gdańska z 30 

marca 2023 r. BRMG.0006.85.2023). 
 

Pani Anna Nawra – Główny Specjalista w Referacie Nadzoru Właścicielskiego w 

Wydziale Polityki Gospodarczej w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. 

Powiedziała: szanowni państwo radni, Prezydent Miasta Gdańska wnosi o podjęcie 

uchwały intencyjnej wniesienia aportem do spółki MTG nieruchomości o łącznej 

powierzchni ok pół hektara położonej w Gdańsku Wrzeszczu u zbiegu Al. Legionów i ul. 

Kościuszki obejmującej działki wymienione w projekcie uchwały. Jest to teren położony 

bezpośrednio przy Szkole Podstawowej nr 49. Wartość objętych przez Gminę Miasta 

Gdańska akcji w kapitale własnym spółki odpowiadać będzie wartości nieruchomości 

określonej przez rzeczoznawcę majątkowego. To jednak nastąpi dopiero po zakończeniu 

trwającej obecnie procedury podziałowej. Na wznoszonych aportem nieruchomościach 

spółka wybuduje wielofunkcyjny obiekt sportowo-rekreacyjny basen. Jednocześnie też 

spółka zagospodaruje teren wokół szkoły i szkoła tym samym zyska dwa boiska, jedno 

duże, drugie mniejsze. Będzie wybudowany również plac zabaw dla najmłodszych dzieci. 

Będzie wokół boiska bieżnia i to będą prace, które w pierwszej kolejności spółka zrealizuje 

jeszcze w tym roku. Natomiast uchwała intencyjna, o której zaopiniowanie wnosimy 

umożliwi spółce formalne wszczęcie już w tej chwili prac projektowych obejmujących całą 

inwestycję w tym rozmów z bankami. Bardzo proszę o pozytywną opinię.     
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie otworzyła dyskusję i zapytała: w jakim czasie państwo planują zrealizować tą 

całą inwestycję? Wiem, że to na pewno będzie etapami szło. To jest oczywiste. Natomiast 
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bardziej pytanie w kontekście basenu, czy jakieś przewidywania są kiedy to może 

ostatecznie projekt zostać zamknięty?  

 

Pan Andrzej Bojanowski – Prezes Międzynarodowych Targów Gdańskich Sp. z o.o.   

Pani Przewodnicząca, odpowiadając trochę ominę tę odpowiedź, bo trudna jest nam… 

mieliśmy harmonogram jasny, trochę nam się terminy przesunęły, pewnie gdybyśmy 

zaczęli te prace projektowe tak jak planowaliśmy przełom września, października zeszłego 

roku byłoby nam dużo łatwiej dzisiaj określić ten wątek. Natomiast jedno do czego 

jesteśmy jakby przekonani to chcielibyśmy do końca września tego roku zakończyć 

sprawę budowy tej infrastruktury sportowej przy szkole. Tam byśmy chcieli po prostu to 

wykonać i wyjść z tematu, oddać szkole, mieć sprawę zamkniętą. Szacujemy to na ok 1,5 

mln zł wydatków. W okresie nie dłuższym niż 2 miesiące powinniśmy uzyskać projekty i 

wierzymy w to, że pozwolenia na budowę także dostaniemy w ciągu 35 dniu, ponieważ 

tutaj jesteśmy w permanentnym dialogu, pokazywaliśmy koncepcje zarówno sąsiadom, 

mieszkańcom, dyskutowaliśmy drogę przeciwpożarową, którą chcemy tam wybudować. 

Będziemy pewnie przesuwać płot, który jest w stanie wręcz katastrofy budowlanej, więc 

też będziemy go na nowo wykonywać, żeby już zamknąć temat. Wierzymy w to, że na 

koniec września uda nam się to zrobić. Projekt powinien trwać jeśli chodzi o 

projektowanie samego basenu ok 7 miesięcy. W tym czasie naszym zadaniem i dlatego 

chcę pokazać jak dużo zadań jest jeszcze zanim wejdziemy w ogóle na plac budowy 

poważnie, to jest wybranie operatora w konkursie, który chcemy ogłosić niezwłocznie, 

dlatego, że musimy mieć operatora, żeby z nim projektować. Dzisiaj robiliśmy tą 

koncepcję w oparciu o najlepsze praktyki współpracy z DRMG, z doświadczenia 

osobistego, które miałem przy budowie basenów w mieście Gdańsku. Natomiast teraz już 

chcielibyśmy ostatecznie mieć operatora, który zadecyduje taką technologię oczyszczania, 

taką technologię podgrzewania, takie i inne rozwiązania, które mają pomóc jemu 

optymalizować koszty operacyjne po to, żeby mógł nam płacić czynsz dzierżawy i po to, 

żebyśmy jako szeroko rozumiani gdańszczanie nie musieli do tego basenu dopłacać. To 

jest jakby nasza podstawowa idea. Następnie po dokonaniu tego projektu, uzyskaniu 

pozwolenia na budowę mamy tam jeden taki, jedno miękkie podbrzusze, to jest dosyć 

duże drzewo w słabym stanie, natomiast jest na naszej działce, jego nie ma fizycznie w 

planie przestrzennego zagospodarowania. To też, żeby była jasność. Natomiast tutaj 

myślę, że będzie dyskusja na ten temat i pewnie będzie trzeba znaleźć na to rozwiązanie 

gdzie wykonać nasadzenia zastępcze, ale nie mamy tutaj konserwatora zabytków, więc to 

też jest dla nas wartość duża dodana, że będzie nam łatwiej procedować pozwolenie na 

budowę i chcielibyśmy najpóźniej w pierwszym kwartale przyszłego roku wbić łopatę, czyli 

wybrać wcześniej wykonawcę ostatecznego w konkursie otwartym i wbić łopatę, żeby 

rozpocząć prace jeszcze w I kwartale 2024 r. tak, żeby najpóźniej do końca 2025 r. oddać 

już do eksploatacji cały obiekt, w tym części usługowe, oprócz basenu. Jest tam sporo 
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pracy, ale ciekawe rozwiązania z parkingiem podziemnym. To też jest dosyć ważna 

informacja, ponieważ gdyby nie to, to nie bylibyśmy w stanie wykorzystać maksymalnej 

intensywności zabudowy tej działki, więc jest tam kilka rzeczy, które na nas wymuszają i 

technologicznie i strukturalnie konieczność pewnych prac, ale wydaje mi się, że będzie to 

obiekt warty Gdańska, po prostu.   
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję bardzo za odpowiedź. Trzymamy kciuki. Więcej pytań nie widzę.  
 

Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 

1588. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Annę Nawrę – Głównego Specjalistę w Referacie Nadzoru 

Właścicielskiego w Wydziale Polityki Gospodarczej, a następnie w wyniku 

przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie 6 głosami za, przyjęła i pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1588. (Opinia nr 51-03/102-28/2023) 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

PUNKT  - 3 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Prezentację imprez otrzymaliśmy, ale pan dyrektor może nam pokrótce o nich 

opowiedzieć.  

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Imprezy sportowe na terenie miasta Gdańska w nadchodzącym miesiącu myślę, że 

sympatycy żużla będą bardzo zadowoleni, bo rusza sezon żużlowy. 2-go zaczynamy 

jeszcze nie od meczów ligowych, tylko od V Memoriału im. Henryka Żyto, później 8-go 

kwietnia Zdunek Wybrzeże pierwszy raz podejmie w tym sezonie Arged Melasa Ostrów. 

Później jeszcze żużel mamy pod koniec miesiąca, bo wiadomym jest państwu, że jeden 

mecz jest wyjazdowy, jeden mecz jeździmy u siebie, czyli 22-go kwietnia Zdunek Wybrzeże 

będzie ścigał się w Gdańsku ze Stelmetem Falubaz z Zielonej Góry. Myślę, że bardzo 

ciekawy mecz nam się zapowiada, bo z tego co pamiętam Falubaz chyba jeździł w zeszłym 

roku w ekstralidze żużlowej, ale tego nie jestem pewien. 1-go kwietnia Lechia Gdańsk gra 



 

 

 

8 

 

 

 

ze Śląskiem Wrocław, 2-go kwietnia Trefl Gdańsk gra w siatkówkę z Projektem Warszawa. 

Nasi rugbiści 6-go kwietnia podejmują Orkan Sochaczew, zeszłorocznego mistrza Polski i 

15-go kwietnia Cross Duathlon Gdańsk. 15-go kwietnia również dla fanów żużla finał A 

Drużynowych Mistrzostw Europy. Nasze mistrzynie Polski w rugby odmianie 7-osobowej 

rugby kobiet rozpoczynają rundę wiosenną. W tej dyscyplinie sportu nie ma 

cotygodniowych meczów jak w innych grach zespołowych. Tutaj żeby zdobyć Mistrzostwo 

Polski bierze się udział w cyklu kilku turniejów rozgrywanych w różnych miejscach w 

Polsce. Bardzo często odbywało się tak, że ten turniej finałowy odbywał się w Gdańsku. 

Niestety w tym roku będzie inaczej, więc tylko mamy rundę wiosenną. 15-go kwietnia 

również emocje na naszym stadionie, mam nadzieję pozytywne, Lechia Gdańsk-Pogoń 

Szczecin. Tych imprez 15-go będzie dużo, Trefl Gdańsk ćwierćfinał fazy play-off PlusLigi. 

16-go Gdański Test Coopera skierowany do uczniów naszych szkół. 22-go kwietnia kolejny 

mecz Lechii Gdańsk. Tym razem z Cracovią i 22-go kwietnia Torus Wybrzeże Gdańsk 

piłkarze ręczni będą grali z Piotrkowianinem Piotrków Trybunalski. Wcześniej 6-go 

kwietnia nasi szczypiorniści podejmą Grupę Azoty Unia Tarnów. Jak pewnie pańsatwo 

radni śledzicie wyniki naszego zespołu ekstraklasowego Lechii Gdańsk niestety obecnie 

znajdują się na przedostatniej pozycji, czyli tych kilka meczów, które rozegrają w 

najbliższym czasie będzie szalenie dla nich istotne, żeby z tej strefy spadkowej wyjść. 

Zostało 9 meczów do końca tego sezonu. Według ekspertów, czyli ludzi, którzy znają się 

na piłce nożnej co najmniej 5 meczów trzeba wygrać, żeby bezpiecznie wyjść z tej strefy 

spadkowej. Przypomnę tylko, że 3 ostatnie zespoły spadają z ekstraklasy.      

 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Czy są pytania do tego punktu? Nie widzę. Przechodzimy do 

kolejnego punktu też pana dyrektora.   
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PUNKT  - 4 
 

Podsumowanie konkursu grantowego organizowanego przez Biuro Prezydenta ds. 

Sportu. 
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

W tym roku organizowaliśmy dwa konkursy grantowe.  

 
Otwarty konkurs ofert na realizację zadań obejmujących rozwój sportu na terenie gminy 

miasta Gdańska wraz z prowadzeniem działań z zakresu profilaktyki uzależnień. Konkurs 

ogłosiliśmy 1 grudnia 2022 r. Zakończył się 15-go grudnia. Kwota przeznaczona na ten 

konkurs wyniosła 5 mln zł. Wpłynęły 124 oferty na łączną kwotę 10 334 171 zł. z powodów 

formalnych odrzucono 20 ofert. Podpisujemy 104 umowy z 69 klubami.    
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Drugi konkurs grantowy to otwarty konkurs ofert na realizację zadań z zakresu rozwoju 

sportu na terenie Gminy Miasta Gdańska. Konkurs ogłoszony 2 tygodnie później, czyli 15-

go grudnia. Zakończył się 29-go grudnia 2022 r. Konkurs obejmował 2 zadania: 

organizację zawodów sportowych i udział w zawodach sportowych. Kwotę, którą 

przeznaczyliśmy na ten konkurs to 2 mln zł. Wpłynęło 166 ofert na łączną kwotę 5 263 758 

zł. Z powodów formalnych odrzuciliśmy 11 ofert, a z powodów merytorycznych 10. W 

trakcie podpisu lub już podpisaliśmy 145 umów z 52 klubami.  

Na sam koniec chciałbym państwu pokazać jak rosła w ciągu poprzednich lat kwota, którą 

przeznaczaliśmy na granty dla klubów sportowych. Tylko przypomnę, że w 2019 roku ta 

kwota wynosiła 3 570 000 zł, w 2020 r. było to 5 076 000 zł, w 2021 r. było to już 6 276 488 

zł, w 2022 roku kwota bardzo podobna 6 333 118 zł, a w tym roku suma z tych dwóch 

konkursów to 7 mln zł, więc w zasadzie dwukrotnie zwiększyliśmy w ciągu 4 lat środki, 

które przeznaczamy na rozwój sportu młodzieżowego w Gdańsku, co myślę nie tylko mnie 

cieszy, ale myślę, że wszystkich, którzy biorą udział w szkoleniu naszej młodzieży 

uzdolnionej sportowo i myślę, że naprawdę to jest coś w co powinniśmy inwestować i to 

są bardzo dobrze wydane pieniądze na przyszłość. Dziękuję. Jeżeli państwo mają jakieś 

pytania to chętnie odpowiem.    

 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Widzę, że zgłasza się pani radna Kamila Błaszczyk. Bardzo 

proszę.  

 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Bardzo się cieszę, że udało się w ciągu tych paru lat podwoić właściwie tą kwotę, ale moje 

pytanie dotyczy, bo z tych statystyk, które tutaj zobaczyliśmy z jednej strony wynika, że 
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była dużo większa kwota w tych proponowanych deklaracjach od klubów w stosunku do 

tego co mogłoby być przeznaczone, ale z drugiej strony widać jakby wszystkie te wnioski, 

które nie odpadły merytorycznie lub formalnie zostały skonsumowane. Czy to oznacza, że 

każdy dostał jakąś część tego co wnioskował rozumiem i z czym to się to też wiąże dla 

klubów jeżeli mniej dostają niż wnioskowały?   

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Szanowni państwo, niektóre kluby bardzo „pompują” swoje wnioski. Nie jest to adekwatne 

do kosztów, które ponoszą, więc kluby, które nie osiągają znaczących sukcesów 

wielokrotnie miały większe kwoty niż nasze najlepsze kluby takie jak poszczególne sekcje 

AZS-u gdańskiego, który jest naszym najlepszym klubem, czy sekcje Politechniki Gdańskiej. 

Były kluby, chociażby wspomnę jeden klub, który pamiętam, bo jak państwo słyszeliście, 

było tych ofert bardzo dużo, był Gwardyjski Klub Sportowy Wybrzeże, czyli judocy, którzy 

napisali tak realnie swoją ofertę, która korelowała z wynikami sportowymi, które ten klub 

osiągnął, że dostali pełną kwotę, o którą wnioskowali. Powiem tak, co mnie trochę dziwi, 

że kluby, które osiągają najsłabsze wyniki piszą o największe wsparcie miasta. Jednak my 

tutaj organizując konkurs mamy w naszych warunkach konkursowych taki jeden kluczowy 

element, który nazywa się ilość zdobytych punktów w systemie sportu młodzieżowego co 

bada efektywność szkolenia w poszczególnych klubach i bardzo dobrze to pokazują 

statystyki. W AZS-ie Gdańsk w klubie wielosekcyjnym czy w Politechnice, ja nie chcę 

umniejszać innym klubom, ale są to takie nasze kluby wiodące, które zdobywają najwięcej 

tych punktów w systemie sportu młodzieżowego co jest efektem ich bardzo, bardzo 

dobrego szkolenia, które prowadzą, więc nie wszystkich zadowoliliśmy tak jak sobie 

wymarzyli. Oczywiście kluby dowiadywały się o tym jaka dotacja została im przyznana i 

musieli dopasować ofertę do kwoty przyznanej, bo tak jak państwo widzieli jak mieliśmy 

konkurs na 5 mln zł na 10 mln zł było ofert. To też nie jest tak, że jakiś klub napisze na 

100 000 zł czy na 200 000 zł czy na 300 000 zł i wychodzą z założenia, że i tak i tak nam coś 

obetną, zabiorą nam 50% czy 60%, nie, to my się każdej ofercie mocno przyglądamy. 

Patrzymy co robi klub, jakie osiąga wyniki i wtedy taką kwotę komisja rekomenduje, żeby 

określoną kwotę przyznać, więc można sobie napisać na 5 mln zł i dostać 5 000 zł. To tak 

obrazowo mówiąc.    

 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Dziękuję bardzo.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy bardzo. Czy są ze strony państwa radnych jeszcze jakieś pytania do pana 

dyrektora? Nie widzę. Bardzo dziękujemy.  

 



 

 

 

12 

 

 

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Bardzo dziękuję również.  
 

PUNKT  - 5 
 

Budowa krytego lodowiska w Gdańsku – stan aktualny. 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 

Dzień dobry, witam serdecznie, w takim telegraficznym skrócie, bo o projekcie regularnie 

rozmawiamy, więc państwo wiedzą, że projekt przewidywał 4 etapy i, że pozyskiwaliśmy 

dokumentację projektową na etap I lodowisko rekreacyjne z trybunami na 300 osób, 

zapleczem szatniowym dla I i III etapu oraz projekt zagospodarowania terenu 

uwzględniający założenia wszystkich etapów. Tą dokumentację pozyskaliśmy w grudniu 

ubiegłego roku poprzez działania DRMG i ta dokumentacja jest tak przygotowana, że 

złożyliśmy w lutym znowu rękoma DRMG wniosek o pozwolenie na budowę. W 

międzyczasie oczywiście z tej dokumentacji wyciągnęliśmy szacunkowy koszt 

kosztorysowy oczywiście tego przedsięwzięcia i żeby przeprowadzić realizację tego 

pierwszego etapu z tymi elementami, o których mówiłem. Trzeba założyć, że może to być 

kwota na poziomie prawie 88 mln zł jeśli chodzi o całkowitą wartość tych działań. To co 

dzisiaj robimy to złożenie jak powiedziałem wniosku o pozwolenie na budowę. 

Spodziewamy się, że to pozwolenie na budowę uda nam się pozyskać pewnie w II 

kwartale. Jeśli wszystko dobrze pójdzie to będzie w II kwartale tego roku. Konstrukcja tejże 

inwestycji jest taka, że kolejnym krokiem, który powinien być realizowany to jest 

ogłoszenie przetargu na realizację tego zakresu z tym, że w pierwszej kolejności przez pół 

roku wykonawca będzie opracowywał projekt wykonawczy, bo na taką formułę 

zdecydowaliśmy się i potem będzie miał 24 miesiące na wykonanie robót czyli gdybyśmy 

chcieli szacować od uruchomienia i rozstrzygnięcia przetargu do zakończenia zadania to 

jest 30 miesięcy. Na dzień dzisiejszy nie mamy zabezpieczonego, nie widzicie państwo w 

Wieloletniej Prognozie zabezpieczonego zadania dotyczącego środków na realizację 

lodowiska. W tej chwili nie przeszkadza to pozyskiwać pozwolenia na budowę. Natomiast 

patrząc na naszą strategię miasta i aktualnie uchwalane programy rozwojowe jesteśmy w 

takim momencie, w którym będziemy poszukiwać źródeł sfinansowania tego 

przedsięwzięcia i wtedy będzie można taką procedurę uruchomić na te prawie 88 mln zł. 

Czyli w porównaniu do ostatnich naszych rozmów sytuacja jest taka, że posiadamy 

dokumentację bez projektu wykonawczego, złożyliśmy wniosek o pozwolenie na budowę i 

znamy szacunkowy mniej więcej koszt, który wynosi właśnie te niespełna 88 mln zł. Tak 

dzisiaj wygląda etap związany z lodowiskiem i tą częścią I z elementami dodatkowymi.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Czy są jakieś pytania do tego punktu ze strony państwa 

radnych? Nie widzę. Bardzo dziękuję za zaktualizowanie tematu. Tak jak pan dyrektor na 
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początku wspomniał, zawsze do tego wracamy, ale chcemy też wiedzieć jak to na bieżąco 

wygląda. Przechodzimy do kolejnego punktu.  
 

PUNKT  - 6 
 

Plany budowy nowych basenów w Gdańsku. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Również temat pana dyrektora, oddaję głos.  

 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 

O jednym dzisiaj już mówiliśmy. To jeden z trzech. O jednym z trzech planowanych 

nowych basenów w najbliższej perspektywie wspominaliśmy i mówił trochę też pan 

prezes Bojanowski, więc ja skupię się na dwóch pozostałych. Jeśli chodzi o basen w 

dzielnicy Brzeźno przy ul. Krasickiego nieopodal szkoły. Tutaj jak państwo wiecie 

uruchomiliśmy zadanie związane z dokumentacją projektową. Pozyskaliśmy teren Skarbu 

Państwa od pana Wojewody z tym zapisem o konieczności zrealizowania basenu czy celu 

przekazania tego terenu w ciągu pięciu lat. Czyli mówimy tutaj o takiej perspektywie. 

Natomiast z punktu widzenia stanu zaawansowania zadania to z umowy, którą zawarto 

tutaj znowu staraniem DRMG 20 września 2022 roku ta umowa ma termin do 19 grudnia 

tego roku. Jesteśmy po takim pierwszym kamieniu milowym projektowania, kiedy została 

przygotowana koncepcja w trzech wariantach i do dalszego projektowania wskazaliśmy 

wariant, który przewidywał połączenie przyszłych pływalni z pobliskim budynkiem ZSO nr 

10. To będzie łącznik biegnący na poziomie terenu, taki dodatkowy szczegół i teraz jeśli 

chodzi o dalszą cześć, trwa projektowanie, tak jak powiedziałem ono się powinno 

zakończyć według obecnie obowiązującej umowy powinno się zakończyć 19 grudnia 2023. 

To jeśli chodzi o basen w Brzeźnie. Ta data 5-letnia, o której mówiłem upływa 13 grudnia 

2027, więc od pozyskania dokumentacji do zrealizowania basenu będziemy mieli jeszcze 4 

lata. Oczywiście nie oznacza to, że będziemy 4 lata czekać na zbudowanie, natomiast 

ukończenie tej dokumentacji, poznanie kosztów będzie tu nam wyznaczało 

zabezpieczenie środków na zrealizowanie tego przedsięwzięcia. To basen w Brzeźnie.  

Z kolei jeśli chodzi o basen w dzielnicy Ujeścisko-Łostowice to on jest ściśle związany z 

obszarem, o którym mówiłem w poprzednim punkcie, czyli z lodowiskiem. Jest on drugim 

etapem tego przedsięwzięcia i tu również mamy umowę na projektowanie podpisaną 10 

września ubiegłego roku i to jest dokumentacja projektowa właśnie na basen miejski w 

ramach budynku właśnie lodowiska i tutaj jest troszeczkę krótsza umowa, bo do 9 grudnia 

2023. Będziemy wtedy dysponować i projektem budowlanym wykonawczym i 

przedmiarami i kosztorysami i wszystkimi opracowaniami uzupełniającymi i wówczas 

będziemy też znali wartość kosztorysową tego basenu i umiejscawiali go będziemy w 
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perspektywie naszej Wieloletniej Prognozy Finansowej, żeby określić dokładnie realizację. 

Czyli takie najważniejsze momenty dla obu tych basenów to będzie w dużym 

uproszczeniu mówiąc grudzień tego roku, kiedy poznamy dokumentację zarówno tego w 

Brzeźnie jak i tego e dzielnicy Ujeścisko-Łostowice.     
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Czy ze strony państwa radnych są pytania? Nie widzę. 

Bardzo dziękujemy.  

 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 

Dziękuję ślicznie. Do zobaczenia.  

PUNKT  - 7 
 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Korespondencja na bieżąco wpływa na państwa skrzynki mailowe, więc mam nadzieję, że 

państwo radni się zapoznali z korespondencją na bieżąco. Natomiast na dwa pisma 

chciałabym zwrócić szczególną uwagę, na pismo, które zostało skierowane do Komisji od 

spółki Sport Park Przymorze. Pokrótce chodzi tutaj o umowę dzierżawy, którą spółka ma 

zawartą z miastem i o ewentualną analizę zmiany tej umowy dzierży, ponieważ teren 

spółki jest na Przymorzu. To są korty tenisowe i jest to traktowane jako teren turystyczny i 

te stawki są znacznie wyższe niż dla obiektów sportowo-rekreacyjnych. Moja propozycja 

jest taka, żeby skierować wniosek …   

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Pani przewodnicząca jeżeli można, jeżeli my im nie pomożemy, wylejemy dziecko z 

kąpielą, naprawdę my musimy im pomóc, bo to jest zarówno w interesie miasta jak i GOS-

u, jak i mieszkańców. Dziękuję.  

  

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dlatego uważam, że powinniśmy jako Komisja Sportu i Turystyki skierować pismo do pani 

Prezydent z prośbą o zapoznanie się z problemem i przeanalizowanie możliwości 

obniżenia tej stawki i uznania tych kortów tenisowych jako obiekty sportowo-rekreacyjne, 

niekoniecznie jako teren typowo turystyczny mimo, że faktycznie leży to w bliskiej 

odległości od morza. Natomiast w piśmie jest jasno wskazane, że nie mają z tego tytułu 

żadnych korzyści. Wiadomo, że nie mamy takiej dokumentacji stwierdzającej obroty w 

jakich miesiącach jak to wygląda, natomiast myślę, że warto takie pismo do pani 

Prezydent jako wniosek Komisji skierować. Poddam pod głosowanie taki wniosek naszej 

Komisji, żebyśmy skierowali do pani Prezydent.    
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USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   

dotyczy: stawki czynszu dzierżawy dla Sport Park Przymorze Sp. z o.o. 
 

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pani Prezydent o 

uwzględnienie możliwości obniżenia podmiotowi Sport Park Przymorze Sp. z o.o. stawki 

czynszu dzierżawy, aby obowiązywała jak dla obiektów sportowo-rekreacyjnych, a nie jak 

stawka dla obiektów typowo turystycznych.   
  

Wniosek Komisja podjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie - 6 

głosami za. Je 

 

Wniosek nr 51-03/13-2/2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Wiemy jako przedsiębiorcy i pani i ja byliśmy, jesteśmy przedsiębiorcami jeszcze, niektórzy 

są biznesmenami, natomiast my wiemy co to znaczy ciężki kawałek chleba w prowadzeniu 

przedsiębiorczości. Dziękuję bardzo i jestem za jak najbardziej.    
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Druga sprawa dość świeża, wiem, że niektórzy państwo radni mieli przyjemność spotkać 

się z panem reprezentującym Klub Balonowy. Pismo dzisiaj wpłynęło, więc dość późno, 

natomiast obrazując sytuację Klub Balonowy, który ma najem, dzierżawi teren od miasta 

została wypowiedziana umowa tej dzierżawy. Reprezentacja klubu balonowego bardzo 

chciałaby na tym terenie być. Pisma zostały też do państwa wysłane, więc warto się 

zapoznać. Nie mamy dokładnych szczegółów co do tego dlaczego ta umowa została 

wypowiedziana. Jest powiedziane dlatego, że jest podnajmowany tam teren, natomiast też 

była zgoda wydana na podnajmowanie takiego terenu, więc chcielibyśmy zapoznać się ze 

szczegółami wypowiedzenia tej umowy, więc myślę, że też warto zapytać, zawnioskować 

do pani Prezydent o ustosunkowanie się do tego pisma abyśmy poznali więcej szczegółów 

ze strony Urzędu Miejskiego jak z tej strony to jest uwzględnione, ponieważ mamy tylko 

informację z jednej strony. 
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Pani przewodnicząca, ja z tym panem rozmawiałem nie później jak w sobotę, byłem z nim 

umówiony zaprosiłem go do Biura Rady Miasta na poniedziałek na godzinę 9:00, ale coś 

mu wypadło i nie mógł przyjść, natomiast jak pani przewodnicząca mówi sprawa jest taka, 

że mieli pozwolenie na podnajmowanie. Mieli pozwolenia wszystkie. Nie złamali żadnej 

zasady. Właśnie dlatego też chciałbym informacji, dlatego powiedziałem temu panu, że 

nie mogę nic powiedzieć do póki nie poznam stanowisk dwóch stron. Jestem po rozmowie 
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z tym panem i on mi argumentował, że było dziesiątki pism, które pozwalały na te 

wszystkie rzeczy, które oni tam czynili na tym placu, bo nie byli w stanie się utrzymać. I to 

dostali bardzo dawno temu.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

To nawet nie była kwestia tego, że nie się w stanie utrzymać, tylko bardziej kwestia tego, 

ze tam dochodziło do wielu kradzieży i żeby ten teren po prostu był żywszy dlatego dostali 

zgodę na podnajem, natomiast ta umowa bardzo długo trwa i tych pismo na pewno było 

bardzo dużo, natomiast my dostaliśmy jakieś szczątkowe informacje i trudno nam się 

będzie na podstawie tych informacji całościowo odnieść, stąd moja sugestia.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Tak, to był też jeden z jego argumentów.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Radny Lech Wałęsa bardzo proszę. Też wiem, że pan radny się spotkał z 

przedstawicielami.    
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Tak, wczoraj rozmawiałem z tym panem. Mówił bardzo rzeczowo, pokazywał pisma, które 

rzeczywiście pozwalały na takie… które potwierdzały to co mówi i nie zauważyłem tego, 

żeby coś było nie w porządku, raczej właśnie ten najem był uzgodniony z miastem. Szkoda 

trochę by było gdyby się okazało, że to przez jakąś pomyłkę czy przez niedopatrzenie np. 

została rozwiązana umowa z takim Klubem Balonowym. Też rozmawiałem z tym panem o 

tym, że chętnie też by przeniósł wiele zawodów do Gdańska gdyby dostał troszeczkę 

wsparcia, a takie zawody mogłyby zrobić fajne wrażenie, coś bardzo ciekawego wnieść do 

naszego miasta, więc przychylam się do tego, do radnego Dzika, do pani Przewodniczącej, 

żeby zobaczyć, sprawdzić jak wygląda ta umowa. Dziękuję.   
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. Czy państwo radni jeszcze w tym temacie chcieliby dodać coś? Zabrać głos? Nie 

widzę. Od radnego Malaka też taką informację mam, że takie spotkanie było. Pismo 

wpłynęło dzisiaj, także proponuję zawnioskować do Pani Prezydent z prośbą o 

ustosunkowanie się do pisma, żebyśmy mieli więcej informacji z dwóch stron.    
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   

dotyczy: Gdańskiego Klubu Balonowego  
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pani Prezydent o 

ustosunkowanie się do sprawy poruszonej w piśmie Gdańskiego Klubu Balonowego 

dotyczącej wypowiedzenia umowy najmu lokalu i dzierżawy terenu. 
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Wniosek Komisja podjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie - 6 

głosami za. Je 

 

Wniosek nr 51-03/14-3/2023 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Na koniec Przewodnicząca sprawdziła obecność.  
 

Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radna Beata Jankowiak – obecna 
 

Na tym posiedzenie zakończono – godz. 17:30  

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 

 
/-/  Beata Jankowiak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 

Joanna Świeczkowska  


